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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Marita Innergård förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla  
välkomna. Förvaltningens nytillträdde direktör, Leif Spjuth passade på att 
hälsa på rådet och meddelade att han kommer att vara med på ett av rådets 
sammanträde framöver. 
 

§ 2 Godkännande av dagordningen 
 I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa justeringar 
 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 
Marita Innergård och Barbro Eld Eriksson valdes att justera dagens proto-
koll. Protokollet justeras den 2 maj 2007. 

 
§ 4 Information från förvaltningen 

a) En mobil hörslinga är beställd och kommer inom kort att placeras i 
sammanträdesrum Markelius. Slingan kan även användas i andra kon-
ferensrum. 

 
b) Svenska Bostäder som äger medborgarhuset Trappan i Vällingby cent-

rum genomför en teknisk inventering av huset. Den tekniska inventer-
ingen innebär även genomgång av tillgänglighetsanpassning. 

 En styrgrupp har bildats med representanter från Svenska bostäder, 
stadsdelsförvaltningen, kulturförvaltningen och Trappans medborgar-
husförening. 

 En gemensam strävan är att få till stånd ett levande allaktivitetshus som 
ska vända sig till alla åldrar. Till den 30 maj 2007 ska styrgruppen ha 
tagit fram ett måldokument. Förvaltningen återkommer med fortlöpan-
de information. 

 
 Rådet tackade för den utförliga informationen och önskar få ta del av 

måldokumentet. Rådet anser att övriga lokaler som används till kultur-, 
och fritidsaktiviteter i stadsdelen ska vara tillgängliga för alla. 

 
c) Galleri Plaisiren kommer att inom en snar framtid rustas upp och göras 

mer tillgänglig. 
 

§ 5 Stadsdelsnämnden 
Rådet besöktes av nämndens ordförande Birgitta Wahlman (BW) och samtal 
skedde i god anda. BW betonade bl a att hela nämnden har ett gott samarbe-
te och att en enad nämnd många gånger bli starkare gentemot centrala sta-
den. 

  
 Frågor/ämnen som diskuterades bland många andra 

• Resursfördelningssystemet  
• Förebyggande arbete, hjälp till många 
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• Stora investeringsbehov inom bl a äldreomsorg och förskoleverksamhet 

 
• Se över arbetet med ”individuell plan”  

Rådet, genom Heidi Nordin(RBU) eftersträvar bättre samarbete när in-
dividuell plan tas fram för barn och ungdomar med funktionsnedsättning 
så det gagnar den enskilde individen. Det ska finnas en röd tråd som ge-
nomsyrar skola, fritid, rehab mm. Goda exempel finns i Malmö. 
 

• De ändrade reglerna för bidrag till SL-kort.  
Rådet, genom Birgitta Jacobsson (IFS och andra psykotiska sjukdomar) 
informerade ordförande att det i dag, finns ca 50 ärenden, aktuella i  
Länsrätten. Se även protokoll 3:2007, § 5a.  
 

• Verksamhetsplan 2007 och Stockholm bäst på tillgänglighet 2010 
Rådet framförde oro över att så lite nämns om tillgänglighet i verksam-
hetsplan 2007 och undrade om det inte längre är en prioriterad fråga.  

 BW försäkrade att så är inte fallet. 
 Framfördes i sammanhanget att förvaltningen har ett mycket gott samar-

bete med trafikkontoret och fastighetskontoret i tillgänglighetsfrågorna. 
 
Birgitta Wahlman tackade för rådets värdefulla synpunkter. 
 

§ 6 Skolans centralisering 
Från och med den 1 juli styrs och administreras grundskolorna inkl särsko-
lan och fritidshemmen under utbildningsförvaltningen / grundskoleavdel-
ningen. 

  Det kommer att finnas en avdelningschef (börjar i maj), tre biträdande av-
delningschefer med 21 anställda var av 5 personer som administrerar hand-
läggningen av barn i behov av särskilt stöd. 
Respektive rektor (där eleven är mantalsskriven) får det fulla ekonomiska 
ansvaret för skolskjuts och särskild undervisning. 
Rådet framför oro över situationen att den enskilde eleven kan behandlas 
olika beroende på vilken skola han/hon går på. ”Rektorn har makten”  
Stadsdelsförvaltningens stödenhet upphör den 31 juni 2007. 
 

§ 7 Anmälan inkomna handlingar 
• Medlemstidning för HRF - Språkröret april/2007 
• Hässelby-Vällingby 2007, folder utdelades 
• Så styrs Stockholm och Så fördelas skattemedlen i Stockholm utdelades. 

 
§ 8 Sammanträdet avslutas 
 Marita Innergård tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet 
 avslutat. 
 

Nästa möte är utsatt till den 21 maj 2007, klockan 14:00 – 16:30. 
Rådet har förmöte 13.30-14.00. Plats: konferensrummet  Markelius. 


